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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Ann Linde (S)

2016/17:1529 Sveriges agerande gentemot EU-domstolen avseende svenskt 
snus

Statsrådet Ann Linde har tidigare uttryckt att hon ser antagandet av 
tobaksproduktdirektivet som ett viktigt steg framåt i det tobaksförebyggande 
arbetet inom EU. Hon har dock undvikit att uttala sig specifikt om synen på 
svenskt snus, en av de tobaksvaror som har lägst koppling till allvarliga 
sjukdomar.

Sverige har nyligen fått en förfrågan från EU-domstolen om att inkomma med 
synpunkter på om det generella snusförbudet i EU bör lyftas eller finnas kvar.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Ann Linde:

 

Hur avser statsrådet att agera gentemot EU-domstolen när det gäller frågan om 
det generella försäljningsförbudet av svenskt snus inom EU?

………………………………………

Jan R Andersson (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors

Från Riksdagsförvaltningen
2017-06-05
Besvaras senast
2017-06-14 kl. 12.00


